
PROTOKÓŁ   Nr 16/2011
  z posiedzenia Komisji ds. Budżetu i Inwestycji 

z dnia 7 lipca 2011 r.  

Obecni: 

1. Mirosław Sobczak        -  Przewodniczący Komisji
2. Mirosław Szczotka       -  Członek Komisji
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji
5. Kamil Paweł Laskowski  -  Członek Komisji
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Andrzej Więch  -  inspektor w wydziale IRG
2. Tomasz Jusiński – inspektor  ds. kadrowych, zarządzania kryzysowego  

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący
porządek : 

1. Odczytanie i przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
2. Informacja na temat inwestycji  wodociągowych.
3. Informacja na temat sytuacji kryzysowej powodziowej.
4. Sprawy bieżące.

 Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji po odczytaniu przez
Przewodniczącego został przyjęty jednogłośnie.

Ad2. Ad2. Przewodniczący Komisji  zwrócił się z zapytaniem do Pana
Andrzeja Więcha, jaki jest obecnie zakres prac związanych z realizacją
inwestycji wodociągowych?

Andrzej Wi ęch odpowiedział:
 - zrealizowana została największa inwestycja ze środków unijnych
  „ budowa sieci wodociągowej w miejscowości Jarzębia Łąka.”
Odbiór  inwestycji wyznaczono na dzień 12 lipca 2011 r.



- Ogłoszony jest przetarg na budowę odcinka wodociągu  w miejscowości
Zalesie. Otwarcie ofert ma nastąpić  14 lipca br.
- Ogłoszony jest przetarg na budowę sieci wodociągowej  w osiedlu Kolejowa
tj. ul. Kasprowicza i Zaściankowa. Jeśli zostaną środki, to będzie ogłoszony
przetarg na budowę  odcinków  sieci wodociągowej w centrum miasta.
- Zostały  zaktualizowane  kosztorysy na budowę SUW w  miejscowości Kozły i
Łysobyki.
- Zaktualizowaliśmy wszystkie projekty wchodzące w skład dużego wniosku ,
na który  mamy otrzymać dofinansowanie ze środków unijnych. Czekamy na
decyzję w sprawie kwoty  dofinansowania .

Ad3. Komisja zwróciła się z zapytaniem do Pana Tomasza Jusińskiego, czy
były podjęte działania odnośnie podtopienia posesji Pani Gajewskiej ?

Tomasz Jusiński  - w ostatnich dniach nie było żadnego zgłoszenia o
podtopieniu. Możemy interweniować, jeśli mamy zgłoszenie .
W przypadku Pani Gajewskiej interweniujemy już drugi rok. Obworkowaliśmy
posesję, wypompowaliśmy wodę, pełniliśmy dyżury itp..

Mirosław Sobczak - czy  mamy wystarczającą  ilość sprzętu w razie
kryzysowej sytuacji powodziowej?

Tomasz Jusiński – tak,  mamy 6 jednostek .

Mirosław Sobczak – kto zajmuje się odwodnieniem dróg i kto może udzielić
informacji na temat odwodnienia i melioracji w gminie?

Tomasz Jusiński – ja zajmuję się pomocą doraźną, drogowiec odwodnieniami
w pasie dróg, natomiast w sprawie odwodnienia i melioracji należy zwracać się
do wydziału ochrony środowiska .

Ad4. Radny Włodzimierz Fydryszek zwraca się z wnioskiem:

    o uporządkowanie drzewostanu  na ulicy Warszawskiej w możliwie     
    najkorzystniejszym terminie.

Na tym protokół zakończono. 
                                                                       
                                                                      

                                                                       Przewodniczący Komisji

                                                                            Mirosław Sobczak 
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